

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



服務及貿易業
Servicing and Trading

金獎 Gold Award

Canon

Delighting You Always

佳能香港有限公司

Canon Hongkong Company Limited

佳能香港有限公司致力推動環保，不單為客戶提供創新的環保產品及商業方案，更積極舉辦環保教育活動及義務支持社區環保項目，為建設可持續之共生社會作出貢獻。

Canon Hongkong Company Limited is dedicated to promoting environmental protection. The company does not only offer innovative green products and business solutions to the customers, but also actively organises environmental education activities and volunteers in green community programmes, thus contributing to the establishment of a sustainable society.



公司將多個不同的工作流程電子化，減少紙張使用，減省儲存空間及提升工作效率。

Using electronic workflow for different work processes to reduce paper consumption, save storage space and enhance work efficiency.



義工隊積極參與不同類型環保活動，如剩菜回收及有機耕作等。

The volunteer team has participated enthusiastically in different environmental activities like organic farming and collection of surplus food from markets.



設立廣泛回收計劃，為客戶回收產品如打印機、已用完的碳粉盒和墨匣等作循環再造。

Introducing extensive recycling programmes for clients to collect products including printers and used toner/ink cartridges for recycling.